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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elbúcsúzhatunk a hazai fenyőállománytól?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az infostart.hu portálon megjelent „Felgyorsult a hazai fenyvesek pusztulása” cikk szerint:

„A 20 évvel ezelőtti 2400 négyzetkilométerről mára mindössze 500 négyzetkilométerre csökkent a
fenyvesek területe Magyarországon, miközben az összes hazai erdő mérete ez idő alatt  nőtt.  Az
Agrárminisztérium adatai  szerint  a  teljes  erdeifenyő  állomány  27  százaléka  egészséges,  míg  a
feketefenyőnek mindössze három százaléka.  Gálhidy László,  a WWF Magyarország erdővédelmi
projektfelelőse  az  InfoRádióban  korábban  felhívta  a  figyelmet,  hogy  a  klímaváltozás  okozta
aszályos idők és az invazív rovarkártevők, valamint a gombásodás terjedése okozza a legnagyobb
problémát a fenyőállománynak.”

A „Fafajok tömegei vannak veszélyben Európában„ című cikk szerint pedig szomorú kép rajzolódik
ki előttünk:

„Az  erdők  védelmének  fontosságát  jól  jelzi,  hogy  Természetvédelmi  Világszövetség  (IUCN)
legfrissebb  tanulmánya  szerint  az  európai  fa-  és  cserjefajok  majdnem  fele  a  veszélyeztetett
kategóriába került a vörös listán: a kontinensen található 454 fa- és cserjefaj 42 százalékát a kihalás
veszélyezteti.”

Kérdezem Önt:

Mit kíván tenni az Agrárminisztérium annak érdekében, hogy a magyarországi erdőállomány
megfelelő minőségű és mennyiségű legyen?

Budapest, 2020. január 30.
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